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OBČINA MIRNA 
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8233 Mirna 
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Številka: 032-0017/2018- 
Datum: 22.8.2019          

Z  A P I S N I K 
 

4. seje Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju: ODD) pri Občinskem svetu Občine Mirna, ki je bila v 
sredo, 21. avgusta 2019 ob 16:00 v sejni sobi Občine Mirna, Glavna cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani ODD: Irena Dim, Blanka Pust, Barica Kraljevski, Matjaž Ožek in Matej Zupan.  
Odsotni:  /  
 
Ostali prisotni: Valerija Jarm, občinska uprava 
 
Sejo je vodila predsednica ODD Irena Dim, ki je najprej ugotovila, da so prisotni vsi člani odbora (5) in da je odbor 
sklepčen ter da bo glasovanje potekalo javno z dvigom rok. Predsednica je pozvala člane ODD k razpravi o dnevnem 
redu oz. k podaji predlogov za dopolnitev dnevnega reda ali za umik točk z dnevnega reda, ki je bil poslan z vabilom. 
Razprave ni bilo.  
 
Predsednica ODD je podala na glasovanje dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. seje z dne  22.05.2019 
2. Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna v 

šolskem letu 2019/2020 
3. Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi cen programov v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
4. Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2019/2020 
5. Razno 

 
GLASOVANJE: od  5 navzočih članov odbora je glasovalo ZA:5, PROTI:0. 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 3. seje z dne  22.05.2019 
Blanka Pust je izpostavila, da je v zapisniku 3. seje ODD zapisano pri vprašanju glede dodatnih olajšav pri cenah 
vrtca za otroke iz občine Mirna, da je »občinski svet obravnaval tudi ta sklep, vendar ga ni potrdil, saj bi bilo potrebno 
zagotoviti dodatna sredstva v proračunu«, kar so člani odbora preverili tudi z zapisnikom 4. redne seje občinskega 
sveta. Izpostavila je, da je predlog sklepa o možnostih dodatne subvencije pri ceni vrtca za starše otrok, ki obiskujejo 
Vrtec Deteljica, še vedno odprt za nadaljnjo obravnavo in iskanju možnosti za realizacijo.  
  
Člani odbora so bili soglasni, da se zapisnik potrdi v besedilu, kot je bil poslan, zato je predsednica odbora 
predlagala, da se sprejme naslednji sklep: 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 3. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 22.5.2019. 
 
GLASOVANJE: od 5 navzočih članov odbora so glasovali ZA: 5, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0 
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K 2. točki: 
Predlog Sklepa o oblikovanju oddelkov z uporabo povečanega normativa v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna v šolskem 
letu 2019/2020 
Valerija Jarm je obrazložila sklep o oblikovanju oddelkov. Za šolsko leto 2019/2020 je bilo s strani staršev vloženih 63 
vlog za sprejem otrok v vrtec. Komisija za sprejem otrok v vrtec je obravnavala vloge. Glede na prosta mesta v okviru 
prostorskih možnosti so člani komisije odločili skladno s Pravilnikom o sprejemu otrok v vrtec Deteljica, pri tem pa se 
je upoštevalo oblikovanje osmih oddelkov, da se sprejme 49 otrok, od teh za dva otroka, ki sodita v drugo starostno 
skupino, starši niso vrnili pogodb.  Z Vrtcem Deteljica je tako bilo sklenjenih 47 pogodb. Otroci, ki niso sprejeti v vrtec, 
se uvrstijo na čakalni seznam v skladu s Pravilnikom o sprejemu otrok v vrtec Deteljica. Trenutno je na čakalnem 
seznamu 6 otrok, ki spadajo v prvo starostno skupino: in sicer 1 otrok iz občine Mirna, letnik 2019, ki starostni pogoj 
za vstop v vrtec izpolni 1.3.2020, ostalih 5 otrok je iz drugih občin.  
Pravilnik o normativih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje določa, da vrsto in število oddelkov ter število otrok 
v oddelku določi vrtec v soglasju občino ustanoviteljico. Občina lahko glede na razmere in položaj dejavnosti 
predšolske vzgoje v lokalni skupnosti odloči, da se najvišje število otrok v oddelku poveča za največ 2 otroka.  
Glede na število vpisanih otrok, se tako v Vrtcu deteljica oblikuje v šol l. 2019/2020 osem oddelkov z uporabo 
povečanega normativa pri petih oddelkih; v I. starostnem obdobju so 3 homogeni oddelki, v II. starostnem obdobju so 
4 homogeni oddelki, 1 oddelek je kombiniran.  
  
Razprava:  
Matej Zupan je dejal, da je sicer dobro, da so zaradi možnosti povečanega normativa sprejeti vsi otroci, vendar da se 
na račun vse večjih skupin znižuje kakovost dela izvajanja programa v vrtcu. Ob načrtovanju novega vrtca je potrebno 
upoštevati tudi to, da bi se morda oblikovala kakšna dodatna skupina in se manj uporabljal povečan normativ.  
Člani ODD so se strinjali, da je pomembno, da je sprejetih čim več otrok in da je normativ višji v skupinah, kjer je to 
potrebno in možno skladno z zakonodajo.  
 
Po končani razpravi je predsednica ODD podala na glasovanje:   
 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Mirna, da sprejme naslednji sklep: 
 
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o oblikovanju osmih oddelkov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna in 
uporabi povečanega normativa za šolsko leto 2019/2020, v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 5 navzočih članov odbora je glasovalo ZA:5, PROTI:0. 
 
K 3. točki 
Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi cen programov v vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
Valerija Jarm je na predlog predsednice ODD obrazložila predlog sklepa.  
Občinski svet Občine Mirna na 4. redni seji dne 26.2.2019 sprejel Sklep o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica 
pri Osnovni šoli Mirna in je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin št. 10/2019.   
Iz sprejetega sklepa izhajajo cene programov v vrtcu Deteljica pri Osnovni šoli Mirna, ki veljajo od 1. marca 2019 za 
1. in 2. starostno obdobje. Glede na to, da v šol. l. 2018/2019 ni deloval kombinirani oddelek, se tudi cena za 
kombinirani oddelek ni oblikovala. Od 1.9. 2019 z novim šolskim letom pa bo v okviru osmih oddelkov Vrtca Deteljica 
deloval tudi kombinirani oddelek, zato je potrebno sklep o cenah programov ustrezno dopolniti. V skladu s 
Pravilnikom o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo se cena programa za 
kombinirani oddelek lahko oblikuje posebej (pri čemer cena za 1. in 2. starostno obdobje mora biti oblikovana 
posebej), vendar je bolj smiselna rešitev, da se cena programa za kombinirani oddelek posebej ne določi; v 
nasprotnem primeru bi bilo potrebno ponovno izračunati oziroma oblikovati vse cene, torej tudi za 1. in 2. starostno 
obdobje.  
Glede na navedeno je potrebno dopolniti 1. člen navedenega sklepa, in sicer z naslednjim besedilom:  »Cena 
programa za otroke, ki obiskujejo kombinirani oddelek, se obračunava glede na starost vključenih otrok. Sprememba 
se upošteva s prvim dnem naslednjega meseca, po dopolnjeni starosti treh let.« 
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Razprave ni bilo.  
 
Predsednica ODD je podala na glasovanje:   
 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Mirna, da sprejme naslednji sklep: 
 

Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o dopolnitvi Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu 
Deteljica pri OŠ Mirna v predloženi vsebini.   
 

GLASOVANJE: od 5 navzočih članov odbora je glasovalo ZA:5, PROTI:0. 
 
K 4. točki:  
Predlog Sklepa o prevozih učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2019/2020 
OŠ Mirna obiskujejo tudi učenci izven šolskega okoliša OŠ Mirna, in sicer iz šolskega okoliša OŠ Šentrupert in OŠ 
Gabrovka. Večina učencev iz šolskega okoliša OŠ Šentrupert, in sicer Zabukovja, Trstenika, Straže, Sotle že več kot 
80 let obiskujejo OŠ Mirna, trenutno je teh učencev 12. Do konca šolskega leta (šol. l.) 2016/17 je Občina Šentrupert 
v skladu z Dogovorom med Občino Mirna in Občino Šentrupert povračala celotne stroške za šolske prevoze iz 
Zabukovja in Trstenika. V šol. l. 2017/18 je Občina Mirna krila 20% stroškov relacije Mirna - Zabukovje, 80% pa 
Občina Šentrupert. Glede na pojasnilo Občine Šentrupert, ki je v letu 2018 sprejela Pravilnik o organiziranju šolskih 
prevozov in povračilih stroškov prevoza, bi starši otrok, ki iz Zabukovja prihajajo v OŠ Mirna, lahko uveljavljali 
povračilo potnih stroškov le v primeru, če prevoz iz naselja Zabukovje ne bi bil organiziran v matično šolo Šentrupert. 
V šol. l. 2018/2019 je stroške prevozov za navedeno relacijo v skladu s sprejetim sklepom občinskega sveta v celoti 
krila Občina Mirna.   
S sprejetjem sklepa se bo zagotovilo, da se vsem učencem OŠ Mirna, ki jim po zakonodaji pripada prevoz, omogoči, 
da se v šolo pripeljejo z organiziranim prevozov (ne glede na to, da so iz drugega neposrednega sosednjega 
šolskega okoliša), pri čemer pa predlagani sklep ne predvideva finančne participacije staršev otrok, ki iz drugih 
okolišev obiskujejo OŠ Mirna. 
Relacija Zabukovje - OŠ Mirna - Zabukovje okvirno ob upoštevanju 20 šolskih dni v mesecu v povprečju stane 920 
EUR z vozilom minibus oziroma 880 EUR z vozilom kombi.   
 
Razprava:  
Člani ODD so se strinjali, da se zagotavlja prevoz tudi za otroke, ki obiskujejo OŠ Mirna iz neposrednih drugih šolskih 
okolišev brezplačno, saj že iz tradicije izhaja, da iz teh okolišev obiskujejo našo šolo. Tudi število otrok je nenazadnje 
pomembno za šolo in posamezne razrede. Člani so se strinjali, da starši ne smejo občutiti finančnega bremena, ker 
hodijo v šolo izven okoliša OŠ Mirna, še posebej, ker od Občine Šentrupert ne bodo dobili povračila stroškov.  
 
Predsednica ODD je podala na glasovanje:   
 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Mirna, da sprejme naslednji sklep: 
 
Občina Mirna zagotavlja sredstva za šolske prevoze učencev OŠ Mirna za šolsko leto 2019/2020 tudi iz 
neposrednih šolskih okolišev OŠ Mirna brezplačno.  
 
GLASOVANJE: od 5 navzočih članov odbora je glasovalo ZA:5, PROTI:0. 
 
K točki 5:  
Razno 
Blanka Pust je ugotavljala, da kljub tablam (ki so na vsakem vhodu na šolsko igrišče), da se ne sme po šolskem 
igrišču, ki je prekrit s tartanom, voziti s kolesi, poganjalci…, to še vedno dogaja.  
Matej Zupan je predlagal, da bi bilo smiselno, da se na občinski spletni strani in na Facebooku ponovno objavijo 
pravila o uporabi.  
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Irena Dim in Matjaž Ožek sta menila, da je potrebno ljudi, ko se to dogaja, tudi opozoriti.  
 
Valerija Jarm je še povedala, da bo v začetku šol.l. objavljen razpis za štipendije, komisija za štipendiranje pa se 
sestavljena iz članov odbora za družbene dejavnosti.  
 
Seja je bila zaključena ob 16:55. 
 
zapisala:               predsednica Odbora za družbene dejavnosti  
Valerija Jarm          Irena Dim    
             
      


